
Protokoll regionstyremøte    
Sted: Teams 
Når: 19.juni 2023 kl.18.00-19.30 
Til stede: Margunn Rekdal, Olea Kvalsvik, Severin Minime-Brunes, Anne-Pia Nygård, 
Lena Mathea Hetle, Leif Elde 
Fra administrasjonen: Nelly Torvik og Kristoffer Svendsen 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sakliste 
 
RS-12/23             Godkjenning av 

- Innkalling 

- Sakliste 

- Referat 

Vedtak: Innkalling, saksliste og referat ble godkjent 

 

RS-13/23  Referatsaker 

- Trivselsregler for møtet 

Minner om trivselsreglene som vi gikk gjennom sist styremøte 

- Landsmøte  

Margunn gikk gjennom landsmøtet og hvordan det gikk for seg. Delegatene 

som var til stede fra NHF Nord Vest var Margunn, Anne-Pia og Brit Galaasen. 

Geir Strømsholm fra LFPS Nord Vest ble valgt inn i sentralstyret, og det er vi 

veldig glade for. Den utfordrende økonomien var et stort fokus sammen med 

valget. Tatt vekk begrepet «bevegelseshemmede» fra lovverket, skal favne om 

flere og være en menneskerettighetsorganisasjon. Lars Ødegård fikk NHF sin 

hederspris. Landsmøtet gikk veldig smertefritt for seg totalt sett. Ingen store 

diskusjoner og sentralstyrets innstillinger ble vedtatt.  

- LARS Nord Vest; salg av leilighet 

Nelly informerte om at megler i Tyrkia venter på betalingen og at skjøtet ikke 

blir overgitt før pengene er kommet inn på konto. Håper det skjer snart da 

euroen er på vår side for øyeblikket.  

- Generalforsamling Brisk 

Severin informerte om generalforsamlingen. Syntes det var spennende å 

delta, flere til stede via teams. Det går bra med Brisk, gode tall. Ålesund 

kommune har overtatt aksjene etter fylket og har ca 60%. Vil nok komme et 

spørsmål fra Ålesund kommune om de kan overta aksjene til nhf.  

Viktig at vi følger med utviklingen her.  

- Generalforsamling Furene  

Margunn skal delta her. Tar oppdatering på neste styremøte.  

- Datoer for styremøter 

o 19.juni 

o 09.sept, fysisk 

Vi bestemmer via epost hvor dette skal gjennomføres.  

o 02.november 



o 25.november, fysisk 

Vedtak: Datoer for styremøter passet regionstyret og derfor fastsatt. Endringer kan komme underveis. 
Sted og program for den fysiske samlingen 09.september bestemmes via telefon og epost.  
 

- Prosjekt arbeid ved Kristoffer 

Kristoffer er usikker på om det er riktig bruk av ressurser. Ser ikke helt hva vi 

får igjen for arbeidet han legger ned i det. Grunnet begrenset tid, så ønsker 

han å trappe ned på dette arbeidet. 

Vedtak: Styret tar dette til etterretning 
 

- Safo koordinator 

Nelly informerte om at styret i Safo Nord Vest har økt betalingen for 

koordinatortjenesten fra 40,000 kr til 70.000 kr. Det blir brukt mye ressurser 

på denne tjenesten, så dette var viktig for å kunne fortsette som koordinator.  

Vedtak: Styret tar informasjonen til etterretning.  
 
RS-14/23  Engasjement i regionstyret 
Som sagt på sist regionstyremøte så ønsker vi å få frem hva hver enkelt i regionstyret brenner for og 
hva som skaper størst engasjement. Får en oversikt på dette.  
 
Leif: Holdt innlegg om TT-tjenesten på Fylkestinget sitt møte i Fosnavåg. Innlegget skapte debatt og 
engasjement. En jobb for rådet å følge opp fremover. Leif ønsker å tre ut fra rådsarbeidet og gi plass til 
nye krefter. Leif informerte om at det er et utvalg hvor en blir beregnet som folkevalgt og hvor en må 
stille opp, så en må tenke nøye gjennom om en ønsker å engasjere seg her.  
Regionstyret gjorde klart at Leif har gjort en glimrende jobb her og vi er svært takknemlige for jobben 
han gjør og har gjort. 
Leif nevnte også at organisasjonen bør snart ha et kurs på UU. 
 
Ingen flere innspill her.  
 
Vedtak: Tar innspillene fra Leif til etterretning. 
 
RS-15/11  Virksomhetsplanen 
Vi gikk gjennom virksomhetsplanen for å se hvordan vi skal jobbe med den videre. Vi må se på 
ressursene vi har og hvilke aktiviteter som faktisk gir noe igjen til medlemmene.  
Det ble diskutert litt ulike muligheter.  
 
Vedtak: Kafebesøket hver måned tas vekk fra virksomhetsplanen da den ikke har oppnådd ønsket 
resultat. Nelly oppdaterer virksomhetsplanen ut ifra det vi har snakket om og så må styret komme 
med flere innspill via epost og telefon.  
 
RS-16/23  Eventuelt 
Ingen saker på eventuelt.  


